



Lamure-sur-Azergues / Ballaigues

April 26th 2023

👉 [Version française en page 2](#)

The Mora group, specialized in the production of thermoplastic injected parts, announces today the acquisition of the company Manuplast SA, based in Switzerland.

Founded in 1970 and active in the medical device, automotive and defense sectors, the family-owned Mora group (<https://www.mora-int.com/>) announces today the acquisition of Manuplast SA, based in Ballaigues in the canton of Vaud. With this acquisition, the Mora group is consolidating its position in high added value sectors, for which it is already ISO 13485 and IATF 16949 certified. The addition of this new location in Switzerland will enable the group, which already has 300 employees in France, in Portugal and in Romania, to accelerate its growth and to better serve its global customers.

Founded in 1978, Manuplast (<https://www.manuplast.ch/>) has a strong presence in the Swiss market. The company is specialized in the production of high added value products for the medical sector, the high-end watchmaking and other advanced industries. With 40 employees and an ISO 13485 certification, Manuplast masters the entire production cycle, from the manufacturing of moulds to the injection of complex materials such as PEEK and TPU.

Clément Lacroix, Chairman of the Mora group, declares: « We are delighted with this acquisition, which is fully in line with the growth strategy of the group ». Antoine Gervais, CEO of the Mora group, adds: « The complementary know-how between the Mora group and Manuplast will enable us to broaden our range of offerings for the benefit of existing and future customers ».

Antoine Gervais, a Swiss national, will chair the board of Manuplast. Flavia Schneider, who has gained the trust of customers for now more than two years, will continue to manage the company.

Monique Nussbaumer, representing the selling family, declares: « The family DNA of the Mora group has convinced us of the relevance of this transaction. It is a great piece of news for the employees and the customers of Manuplast ». Flavia Schneider, Managing Director of Manuplast, agrees: « By joining a strong group, Manuplast will benefit from additional resources to pursue its development ».

For more information, please contact Carole Breton:

carole.breton@mora-int.com

Lamure-sur-Azergues / Ballaigues

le 26 avril 2023

 [English version on page 1](#)

Le groupe Mora, spécialisé dans la production de pièces injectées en matières thermoplastiques, annonce aujourd’hui le rachat de la société Manuplast SA, basée en Suisse.

Fondé en 1970 et actif dans les secteurs du dispositif médical, de l’industrie automobile et de la défense, le groupe familial Mora (<https://www.mora-int.com/>) annonce aujourd’hui le rachat de la société Manuplast SA, basée à Ballaigues dans le canton de Vaud. Avec cette acquisition, le groupe Mora consolide sa position sur des secteurs d’activité à haute valeur ajoutée, pour lesquels il bénéficie déjà des certifications ISO 13485 et IATF 16949. Cette nouvelle implantation en Suisse permettra au groupe déjà fort de 300 collaborateurs répartis entre la France, le Portugal et la Roumanie, d’accélérer sa croissance et de toujours mieux servir ses clients globaux.

Fondée en 1978, la société Manuplast (<https://www.manuplast.ch/>) bénéficie d’une implantation solide sur le marché suisse. Elle s’est spécialisée dans les produits à haute valeur ajoutée dans le domaine médical, la haute horlogerie et les industries de pointe. Forte de 40 collaborateurs, et certifiée ISO 13485, Manuplast maîtrise l’ensemble du cycle de production, depuis la fabrication des moules jusqu’à l’injection de matières complexes telles que le PEEK et le TPU.

Clément Lacroix, Président du groupe Mora, déclare : « Nous nous réjouissons de cette acquisition qui s’inscrit pleinement dans la stratégie de croissance du groupe Mora ». Antoine Gervais, Directeur général du groupe Mora précise : « La complémentarité de savoir-faire entre le groupe Mora et la société Manuplast va permettre d’élargir notre panel de solutions pour le bénéfice des clients existants et futurs ».

Antoine Gervais, de nationalité suisse, assurera la présidence de Manuplast. Flavia Schneider, qui a su gagner la confiance des clients depuis maintenant plus de deux ans, continuera d’assurer la direction de la société.

Monique Nussbaumer, représentant la famille cédante, déclare : « L’ADN familial du groupe Mora nous a convaincu de la pertinence de cette transaction, nous nous réjouissons de ce nouveau chapitre pour les employés et pour les clients de Manuplast ». Flavia Schneider, Directrice de Manuplast abonde : « en s’adossant à un groupe solide, Manuplast va bénéficier de moyens supplémentaires pour poursuivre son développement ».

Toute information supplémentaire peut être obtenue auprès de Carole Breton :

carole.breton@mora-int.com